
Alle 5 bestuursleden van 2020 zijn na het 
triestig hobbyjaar op post gebleven en 
stellen zich in de mate van het mogelijke 
opnieuw ter dienste van de club. 

Clubkampioen Kenny Mertens heeft zijn 
assitentenjaar in 2020, voor zo goed als 
het enigszins kon, afgewerkt en is nu 
volwaardig Z-bestuurslid. Naast zijn functie 
als coördinator van de garnalengroep is hij 
verslaggever geworden. Intussen is zijn 
vuurdoopverslag van de bestuurs(skype)
vergadering al goedgekeurd. 

Maar er is meer news in the pipeline… 
Kenny en zijn partner (Jessie Debrun) zijn 
ondertussen al een tijdje verloofd. Het 
exclusieve nieuws mogen wij als Zilverhaai 
meedelen dat zij ook hun huwelijksdatum 

Februari, Valentijn, liefdesmaand.
We vonden het een leuk idee om eens te gaan kijken hoe 
dat bij onze troetels in zijn werk gaat, die liefde. 

Er zijn heel wat vissen die monogaam leven en steeds 
bij dezelfde partner blijven. Dan zijn er weer anderen die 
de eerste de beste kandidaat vastgrijpen en liefst zoveel 
mogelijk verschillende partners hebben om het nageslacht 
te verzekeren.

HAAIEN-ECHO’S Tekst: HE.redactie 

Valentijn in de hobby
Er zijn er die een uitgebreid voorspel doen, gaande 
van een nest bouwen (kuil graven) tot een sierlijke 

paringsdans;
 

bv. Zeepaardjes veranderen zelfs steeds 
van kleur tijdens die paringsdans. 

En als de tijd rijp is, kan het er hard aan toe gaan. 

Haaien bijten in de vrouwtjes hun vinnen 
om ze beet te houden. 

Ook leguanen bijten in de nek van het 
vrouwtje zodat ze niet wegloopt. 

De zwarte weduwe: Na de paring eet 
het vrouwtje in sommige gevallen het mannetje op, 

het is ook waaraan de spin haar naam dankt.

En bij zeeschildpadden is het helemaal link. Terwijl een 
mannetje op de rug van het vrouwtje kruipt en denkt 

rustig te kunnen gaan paren, krijgt hij een horde 
andere mannetjes achter zich aan. 

Die proberen op zoveel manieren de plaats van het 
mannetje op de rug van de zeeschildpad in te nemen, 

dat het vrouwtje hier soms bij sterft.

geprikt hebben dat in 2022 zal plaatsvinden. 
Het zullen dus drukke tijden worden voor 
Kenny, maar we weten ondertussen allemaal 
ook al dat hij een bezige bij is.
We verwachten dus niets anders dan dat dit 
alles tot een vlotte afsluiting komt. Laat ons 
hopen dat zij (en wij) tegen dan terug feest 
mogen/kunnen vieren. 
----------------------------------------------------------
Ook bij nog meer clubleden bloeit de liefde 
op o.a. bij Robin Grandjean uit Heppen-
Leopoldsburg. Robin liet ons weten dat hij en 
zijn vriendin Stefanie zich verloofd hebben. 
Wij wensen hun alvast veel liefde en succes. 
Zo zie je maar dat zelfs tijdens coronacrisis 
de liefde blijft zegevieren, en van ons een 
welgemeende proficiat.
----------------------------------------------------------
Maar Robin liet ons ook weten weten, dat er 
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een aanpassing van zijn visbestand is doorgevoerd. Naar 
aanleiding van een sterfgeval bij zijn maanvissen (natuurlijk 
een vrouwtje) werd er geen paargedrag meer vastgesteld 
en begonnen ze onderling enkel agressief te vechten. 
Robin nam hierdoor de beslissing om zijn maanvissen te 
verplaatsen en heeft zijn visbestand nu aangepast naar 
een school kardinaaltetra’s en roodoogzalmen.
----------------------------------------------------------------------------
Het is gebruikelijk dat op de BLIKvergadering de 
jubilarissen vernoemd worden en tevens een oorkonde 
ontvangen. Vermits die gelegenheid niet is kunnen 
doorgaan vernoemen we die leden hier even, de oorkonde 
hebben zij nog te goed.

De jubilarissen van 2020 zijn...

        10 jaar lid:  Roger Vandijck uit Hamont-Achel
  Patricia Desimpel uit Zarren

        20 jaar lid: Bart Buyse uit Houthalen-Helchteren
  Christiaan Corstjens uit Hechtel-Eksel
  Jan Van Genechten uit Zelem

        40 jaar lid:  Jos Martens uit Diepenbeek
----------------------------------------------------------------------------
Van de voorbije maanden is ook nog tragisch nieuws te

 melden.

Het noodlot blijft onze partner/sponsor Zowizoo uit Kontich 
achtervolgen. Nadat in mei vorig jaar zaakvoerster Myriam 
Torfs haar strijd tegen kanker had verloren, is nu ook 
haar levenspartner en medebezieler JP Berx (57) geheel 
onverwacht overleden in het ziekenhuis ten gevolge van 
complicaties na een geplande operatie. Kinderen Kristof 

en Audrey blijven verweesd achter, maar beloven het 
levenswerk en de grote passie van mama en papa te 
zullen voortzetten.
----------------------------------------------------------------------------
Ook vernamen we dat Dani Dehandtschutter uit Tervuren 
op kerstdag 2020 is overleden. 

Dani was in het verleden menigmaal een guitige gast-
spreker op enkele Z-ledenvergaderingen: 

   - Diavoordracht “Killi’s in ‘t algemeen” (mrt 83)
   - Diavoordracht “Reptielen en amfibieën” (mrt 83)
   - Voordracht met PPT “Garnalen” (mrt 08)
   - Voordracht met PPT “Zoetwatergarnalen” (jun 11)
---------------------------------------------------------------------------
Net voor de jaarwisseling zijn voor een 2de keer in onze 
webgeschiedenis ruim 500 gehoste afbeeldingen van 
onze z-website allemaal verdwenen en vervangen door de 
bijgaande illustratie. 
Het Z-webteam maakte veelal 
gebruik van ‘mupload.nl’, een gratis 
hostingservice die het originele 
beeldmateriaal in bewaring hield. 
Zeer onverwacht is deze hosting site 
ermee gestopt en is het webteam 
begonnen aan een heuse karwei 
om de originele beelden, voor zover 
deze nog ergens te vinden zijn, terug online te plaatsen. 
Het zal beslist nog een hele poos duren alvorens de 
tijdverslindende klus afgewerkt is. Tja, de wonderen van 
de vooruitgang hé...
---------------------------------------------------------------------------
Meer geluk kende
deze sportvisser 
uit Torhout al in 
2021, want...
In gure weers- 
omstandigheden
ergens in de 
Vlaamse waters
haalde hij een 
bewonderens-
waardige snoek 
boven.
We hekennen
hier duidelijk
onze trotse vriend 
Joris Diopere 
de ex-voorzitter
van 
Skalaar Torhout.
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Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
Ondertussen zitten we al een jaartje thuis, 
geen vergaderingen, geen beurzen, geen 
contact met elkaar, enzovoorts. 

Om het clubleven toch iets dragelijker te 
maken en om wat animo te bezorgen, heeft 
onze verslaggever Kenny Mertens iets 
uitgewerkt. Hij tracht in de komende tijd 
enkele interviews/gesprekken met leden  te 
hebben. Dit zal mogelijk zijn via online weg 
of hij is zelfs bereid om tot bij onze leden 
thuis te komen (coronaproof en enkel als 

het lid in kwestie het 
wil), natuurlijk als 
de maatregelen 

het toelaten. 
Wij hopen 
via deze 
manier, de 
e e n z a a m -
heid en het 
gemis van onze 
clubvergaderingen 
een beetje te verzachten. 

Wil je hieraan meewerken neem dan contact met Kenny 
(kenny.mertens3@telenet.be). 
Het Z-bestuur heeft trouwens besloten om deelnemers te 
belonen met KK-punten. 
----------------------------------------------------------------------------
Een aantal leden namen de vorige maanden deel aan de 

moeilijke(?) online coronaquiz.
Vorige maand troffen zij allen in de bruine 
enveloppe samen bij Haaien-Echo’s, als 
waardering voor de inspanningen, drie 
veschillende voederstalen aan om de visjes 
te verwennen.
----------------------------------------------------------
Over Haaien-Echo’s gesproken:  
De publiciteitsdvertenties in ons maandelijks 
magazine en op de Z-website verschaffen 
niet alleen informatie over wat en waar er in 
de hobbywereld te verkrijgen is maar maken 
het ook mogelijk door de financiële inbreng 
om de kosten van drukwerk en verzending 
van Haaien-Echo’s te helpen dekken.
De relatie met de HE-adverteerders wordt al 
jaren door Jos Luyten op een zakelijke en 
voortreffelijke manier onderhouden. 

Je zal wel opgemerkt hebben dat er weer een 
paar advertenties zijn bijgekomen.

----------------------------------------------------------------------
De Zilverhaai-Online-Tombola is thans al aan de 

10de trekking toe. Elke maand 4 winnaars en dit met veel 
meeval voor volgende gelukzakken. 
Van de 40 gekleurde bonnen hebben gewonnen:
Dimitry Thysbaert uit Nijlen (1xgroen/1xgeel/1xrood), 
Conny De Wilde (1xblauw/2xrood), Jos 
Jansen (1xrood/1xgeel/1xgroen), 
Benny Renders uit Zonhoven 
(1xblauw/1xgeel/1xrood). 

Nu rijst de vraag; wie zal het 
eerste ne soloslim hebben.
----
Aquabeek’s grootste steur is 
verhuisd! Bijna iedereen van 
ons heeft hem al eens gezien, 

MK



Arie de grootste steur bij onze partner Aquabeek. Wel 
sinds kort is hij verhuisd naar een nieuwe thuis. Met zijn 2 
meter 20 was dat een hele klus. 

Op YouTube is er een reportage te zien van de verhuis. Hij 
zwemt nu gelukkig rond in een vijvertje van 100.000 liter. 
Surf naar: https://youtu.be/VeVo0KNiyFA
----------------------------------------------------------------------------

Het plotse overlijden van 
onze goede vriend Ludo 
Jermei (62) van Tanichthys 
Hasselt kwam hard aan. 
Op 5 februari 2021 onderging 
hij een zware hartoperatie die 
hem fataal is geworden. 

Ludo was een drijvende 
kracht binnen de Limburgse 
federatie, de BBAT en in 
het bijzonder bij zijn eigen 
vereniging als voorzitter. 
Hij zal blijvend herinnerd 

worden als een actief bestuurder en als zodanig enorm 
gemist worden.
----------------------------------------------------------------------------

Vivariumbeurs 2021 in Rosmalen (NL) is gepland op 27 
en 28 november. Nog niet voor morgen, maar zoals je 
wellicht weet neemt Zilverhaai Beringen in het verleden 
altijd deel aan deze beurs met een groepsstand en alles 
moet geregeld en gereserveerd worden.

Indien je interesse hebt voor een plaatsje op de Zilverhaai 
groepsstand, neem dan nu al contact met onze voorzitter. 
Let wel het is voor twee dagen en niet gegarandeerd geheel 
gratis. Maar er is veel mogelijk bij Zilverhaai Beringen.
-----------------------------------------------------------------------------

Even een blik achter de schermen (of liever van het 
scherm): Dit screenshot is genomen tijdens één van de 
Skype vergaderingen van het Z-bestuur die om de 14 
plaats hebben. Gelukkig moet er om op deze manier te 
vergaderen geen essentiële afspraak gemaakt worden. 

-----------------------------------------------------------------------------
Het is (was) voor alle clubs steeds moeilijk om sprekers te 
vinden met presentatie op ledenvergaderingen en dit zal 
na het coronatijdperk ook niet verbeterd zijn. 
Binnenkort zullen twee Zilverhaai-leden in de sprekerslijst 
van BBAT verschijnen. Dit is althans door hen zelf aan het 
BBAT bestuur gemeld. 

Het gaat over onze voorzitter Filip Maes en Kenny Mertens. 
Deze heren hebben wij in onze club al enkele malen 
mogen zien schitteren als sprekers.  

Ook hebben we het leuke, exclusieve nieuws dat er nog 
een Zilverhaai bezig is aan een eigen lezing, onze eigenste 
Pascal Wuyts is ijverig bezig met een lezing over Medaka’s 
(rijstvisjes) samen te stellen. Wij zijn alvast benieuwd om 
binnenkort(?) het resultaat te kunnen aanschouwen.
-----------------------------------------------------------------------------
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Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
De meeste coronamaatregelen zijn al 
versoepeld, het verbod op grote indoor 
bijeenkomsten is echter nog niet opgeheven. 
Voorlopig fysiek vergaderen kan dus nog 
niet maar we hebben wel perspectieven 
gekregen.
De juni bijeenkomsten en de LimBeurs zijn 
afgelast en in juli zijn er traditie getrouw 
geen vergaderingen gepland. Dus nog even 
doorbijten om dan hopelijk in augustus onze 
clubactiviteiten weer op te pikken. 
----------------------------------------------------------
De Zilverhaai online tombola was vorige 
maand aan de 12de trekking toe. Maar zeer 
opvallend met minder deelnemers dan de 
overige trekkingen. Was dit toeval of was 
er een reden voor, wie zal het zeggen. 
We denken wel dat ‘het online formuliertje 
vergeten in te vullen’ de oorzaak was zoals we 
al her en der vernomen hebben. 
Na de trekking van 8 juni is er opnieuw.... 
-------------------------------------------------------------
Om enigzins na het overlijden van Ludo Jermei binnen 
het BBAT bestuur wat leegte terug op te vullen heeft 
Kenny Mertens zich vrijwillig als nieuwe medewerker 
aangeboden. Zijn voorstel werd binnen het hoofdbestuur 
positief onthaald en is hij voorlopig weerhouden als 
aspirant BBAT bestuurslid. 
----------------------------------------------------------------------------

Na deze juni editie houdt de redactie het even voor bekeken want in juli is er 
traditiegetrouw geen Haaien-Echo’s. In augustus zijn we er weer terug. Prettig verlof.

Helaas hebben we wederom een sterfgeval 
te melden. Op  11 mei overleed Johnny 
Vanlangenakker (71) uit Hasselt. 
Johnny was van 2008 t/m 2017 samen 
met zijn echtgenote Ann Olislagers zeer 
verdienstelijk bij onze club. In 2009 was 
hij zelfs onze trotse clubkampioen (zie KK 
palmares op www.zilverhaai.be). 
Gecondoleerd met dit enorme verlies, 
speciaal gericht aan dochter Sandra, 
vanwege Zilverhaai Beringen.
----------------------------------------------------------
Onze online reporter M.K. heeft deze maand 
een pauze ingelast om een nieuw interview 
te brengen. In een volgende Haaien-Echo’s 
(augustus) is een derde gast aan de beurt.
----------------------------------------------------------
Elders in deze Haaien-Echo’s is nog 

eens een vervolg uitgeschreven i.v.m. de 
coronaquiz 2020/2021. 

Uiteraard mag iedereen deelnemen met uitzondering 
van het Z-bestuur. Succes allemaal!
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Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
Theo Raymaekers laat weten..,
Met spijt in het hart heb ik eindelijk, na 
ongeveer 30 jaar, de knoop doorgehakt 
en mijn aquarium weggedaan. Vorig jaar 
heb ik eens een bijdrage voor deze rubriek 
geschreven over de problemen met algen in 
mijn aquarium. 
Na een jaar van zoeken naar oplossingen 
om hier van af te geraken, met soms 
beterschap, kwam telkens het probleem 
terug. Uiteindelijk is het niet de toestand van 
mijn aquarium dat mij heeft doen beslissen 
om er mee te stoppen (maar allerlei andere 
beslommeringen). 
In de loop der jaren heb ik bij de zilverhaai 
wel een vriendenkring opgebouwd. Ik blijf 
dus wel bestuurslid en zal mij blijven inzetten 
voor de club. 
----------------------------------------------------------
Met verbijstering hebben wij kennis genomen 
van het plotselinge overlijden van Johan Veenhof 
(55) uit Houten (NL). 
Een noodlottig ongeval is hem op 28 juni fataal geworden. 
15 jaar lid van Zilverhaai Beringen en al vele jaren een graag 
geziene standhouder op de LimBeurs (DHA Aquarium). Hij 
stond bekend om zijn gepassioneerde betrokkenheid en 
enorme gedrevenheid om mede aquarianen van hulp en 
advies te voorzien.
Namens het Z-bestuur en leden wensen wij zijn vrouw 
Sonja en alle verdere nabestanden veel sterkte met het 
verwerken van dit enorme verlies.

Jos Luyten is de COR achter de kerk in 
Koersel, onze nieuwe vergaderplek vanaf 
1 september 2021, binnen en buiten gaan 
inspecteren. Hij was opgetogen en zag dat 
het een uistekende vergaderlocatie is.
Het polyvalent lokaal is uitgerust met een 
bar en geschikt voor honderd mensen. De 
zaal kan verduisterd worden en heeft een 
fantastische akoestiek. De vergaderruimte 
bevat de modernste technologie op het vlak 
van verwarming, verluchting en vergader-
infrastructuur. Als het mee zit kunnen we nu 
op de Zilverhaai Facebook groep een aantal 
foto’s van zijn bezoek bekijken.
----------------------------------------------------------
De Zilverhaai-online-tombola (lees 
‘Gratis tombola van de maandelijkse 
ledenvergadering’) was vorige maand 

onderbroken. Neem nu in augustus opnieuw 
deel aan de online tombola, want wij gaan er nog 

altijd mee door tot er weer reguliere vergaderingen zijn.
----------------------------------------------------------------------
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Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
Dat het HE.redactieteam ondanks alle corona 
maatregelen  onverdroten bleef doorwerken 
hebben de lezers kunnen ervaren. 
Maar dat de crisis wel maanden een 
negatieve invloed had op de gecoördineerde 
werking voor de samenstelling en verzending 
van dit magazine was een andere zaak. 
Sinds vorige maand zijn opnieuw de vaste 
pionnen Theo Luyten en Robert Gorrens 
samen -gevaccineerd en gemotiveerd- terug 
aan de slag gegaan met die maandelijkse 
ongewongen bezigheid.
----------------------------------------------------------
Jullie hebben het misschien zien voorbij-
komen, (zie o.a. krantenartikels op 31 juli 
op https://m.facebook.com/groups/Zilverhaai) 
waarbij onze vertrouwde “COR” in de 
Pastorijstraat het slachtoffer is geworden 
van zware vernielingen door onbekende 
vandalen. Hierbij is ook onze club het 
slachtoffer geworden van een diefstal. Kasten 
zijn opengebroken en onze geluidsinstallatie met 
geluidsboxen zijn verdwenen. Hierdoor moeten we dus uit 
kijken naar een nieuwe uitrusting hiervoor. 
Het is jammer dat we op die manier afscheid moeten 
nemen van onze oude vergaderlocatie. Het is echter wel 
zo dat we in onze nieuwe locatie normaal gezien gebruik 
zullen kunnen maken van een vaste geïnstalleerde 
geluidsinstallatie. 
We hopen jullie hier allemaal mee te kunnen verwelkomen 
op onze eerstvolgende vergadering van 14 september.

Onze Zilverhaai website heeft een upgrade 
gehad, niet meteen zichtbaar want het 
gaat om de technische specificaties van 
onze hosting. We hebben ipv 750MB nu 
50GB webruimte. Plaats genoeg om alle 
afbeeldingen op de hosting te zetten ipv 
gratis afbeelding hosters waarmee we nu 
al twee keer problemen hebben gehad. En 
ook wordt er nu gebruik gemaakt van een 
beveiligde verbinding (https) om je browser 
te laten communiceren met onze site. 
Moet je nu iets veranderen of aanpassen? 
Neen hoor, alles werkt zoals van ouds. 
Surf er maar op los...
----------------------------------------------------------
Rondleiding Nieuwe Cor 11/08/2021
Het voltallige Z-bestuur mocht eindelijk nog 
eens een keer in-real-life (het leven buiten 

het internet) bij elkaar komen. Niet voor 
het minste, we mochten eindelijk onze nieuwe 

vergaderzaal gaan inspecteren in de “Nieuwe Cor” in 
de Klarinetstraat 27 te Koersel. Een volledig moderne 

ruimte waar we van bijna alle moderne gemakken voorzien 
zijn. Het zal nog even afwachten zijn of we alles officieel 
kunnen laten doorgaan, maar we gaan al onze hoop erop 
zetten. Een stratenplannetje zal normaal gezien bezorgd 
worden in deze Haaien-Echo’s. 
We hopen dat vanaf september de zaal technisch volledig 
klaar is, zodat we op 14 september er onze eerste 
vergadering op ordentelijke wijze kunnen laten doorgaan. 
Om jullie nieuwsgierigheid te voeden hierbij enkele foto’s.

ONTMOETINGSCENTRUM



-------------------------------------------------------------------------
Aan alle leden met een abonnement op Aquariumwereld 
is door Jos Luyten via mail gevraagd naar toestemming 
om hun emailadres aan BBAT door te geven. 
Alleen van diegenen die positief hebben gereageerd 
wordt het emailadres op de lijst geplaatst om een login 
van BBAT te ontvangen. 
Het is de bedoeling om dan naast de gedrukte 
maandelijkse papieren versie van Aquariumwereld ook 

een digitale versie te ontvangen. Op 19 september 
wordt de lijst afgesloten.
-------------------------------------------------------------------------
Corona zorgt ervoor dat mensen eens iets nieuws 
gaan proberen: Sonia Courtois kreeg het idee om een 
aquascape te maken. Hier zie je al enkele toegezonden 
foto’s van hoe het project tot stand kwam. Foto’s met 
vissen die zijn er nog niet, aangezien eerst alles even 
dient in te draaien natuurlijk. Tot binnenkort.
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Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
De Zilverhaai-Online-Tombola, die maanden 
de gratis tombola heeft vervangen, is 
uitgedoofd (hopelijk definitief).
Nog 1 degitale trekking (van augustus) 
hebben we echter nog te goed en die zal 
tijdens de novembervergadering de winnaars 
van de gekleurde bonnen toewijzen.

Quiz- en clubkampioenschap 2020/2021 
hebben een lang somber verloop gekend 
maar komen  nu in een beslissende faze. 
De boodschap is; redden wat er te redden 
valt, alles is nog mogelijk tot de afsluiting op 
31 december 2021.
----------------------------------------------------------
Vorige maand (september) werd het 
Z-bestuur op het allerlaatste moment voor het 
voldongen feit gezet dat de nieuwe Cor voor 
de ledenvergadering niet open zou zijn. Alle 
voorbereidingen om de septembervergadering 
te laten doorgaan waren reeds getroffen en in 
Haaien-Echo’s aangekondigd. Ondanks het feit 
dat er via verschillende kanalen (facebook ed) werd 
aangekondigd dat deze vergadering, niet kon doorgaan 
stonden er toch nog enkele mensen aan de gesloten deur 
(zo hebben wij later vernomen). 

Onze eerste vergadering na alle corona toestanden en de 
problemen met de opening van de nieuwe Cor vond plaats 
in het Brigidahuis. Voor de mensen van het bestuur was 
dit ook een hele aanpassing. Filip M. en Jos L. zijn vooraf 
al eens gaan kijken om uit te zoeken hoe alles werkt. Is er 
een beamer, hoe zit het met geluid, gebruik toog, keuken 
en dergelijke. 

Nu hadden we ook nog de pech dat er bijna geen parking 
was doordat het Koerselkermis was. Ondanks dit alles 
waren wij toch aangenaam verrast over de opkomst, er 
waren zelfs enkele oud (ex)leden aanwezig. 
Deze vergadering was dan misschien geen hoogvlieger op 
aquaristisch gebied, het was dan ook meer de bedoeling 

om na lange tijd mekaar nog eens terug te 
zien en wat bij te praten. Er waren ook nog de 
groene consumptiebonnetjes die samen met 
Haaien-Echo’s verstuurd waren. Het is voor 
iedereen weer aanpassen na deze lange 
periode van thuis te zijn en weinig contacten 
te kunnen hebben. Hopelijk kunnen we de 
ingeslagen weg verder blijven gaan want de 
dag na de vergadering kwamen er alweer 
onheilspellende berichten op ons af over de 
toename van het virus.  dixit T.R.
----------------------------------------------------------
Hier en daar lopen berichten binnen wat 
er in coronatijd op hobbygebied zoal is 
verwezenlijkt. De eene is volledig gestopt 
een andere heeft voor een upgrade gezorgd: 
Zo heeft Robert Verhaeren een nieuwe 
en grotere zeeaquarium laten maken bij 

Aqualife in Pelt. Een nieuw bakkenbezoek zit 
er in de toekomst wel in beaamde onze coördinator 

van de zeewatergroep.
-----------------------------------------------------------------------

Een ingrijpend sterfgeval binnen familie of kenniskring 
meemaken is steeds bijzonder pijnlijk. Via facebook 
vernamen we dat op 26 september Robert Gielen, de 
echtgenoot van Sonia Courtois uit Beverlo, overleed. 
Aansluitend op de vele condolence berichten willen we 
Sonia ook hier namens alle Z-leden veel sterkte toewensen 
met dit enorme verlies.
----------------------------------------------------------------------------
Open House zondag 3 oktober 

Deze activiteit in buurthuis De Kardijk in Beverlo stond 
natuurlijk reeds langer gepland. Dankzij de versoepelingen 
van de coronamaatregelen was het wel iets gemakkelijker 
om alles te organiseren. 
Om 08.00u waren we toch weer met een heel Z-groepje 
paraat voor de zaalindeling en op te bouwen. Zelfs na 
meer dan een jaar zijn het toch weer dezelfde gezichten 
die paraat staan om de handen uit de mouwen te steken. 

Wij van het Z-bestuur zijn het afgelopen jaar contact 
blijven houden via onze online vergaderingen maar voor 
vele anderen was het een blij weerzien. Ondanks nog 
de nog heersende corona  angsten en het hondenweer 
(het heeft die dag maar één keer geregend, maar wel 
van ‘s morgens tot in de late namiddag) was de opkomst 
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nog vrij bevredigend. Bij de bezoekers was ook ex-
bestuurslid Martin Inghels (uit Trois-Ponts en slachtoffer 
van de verwoestende overstromingen), burgemeester 
Vints, sympatisanten van zusterverenigingen en ook een 
persfotograaf. Nieuwe leden waren spijtig genoeg niet 
opgedaagd. 

Rond 17.00u was alles netjes opgeruimd en de eerste 
Z-activiteit na alle coronaperikelen is alweer voorbij. Onze 
dank aan alle helpende handen. 
-----------------------------------------------------------------------------

Op maandag 11 oktober bezochten de Luyten brothers 
namens onze club de Dibevo vakbeurs in Rijswijk (NL) 
één van de eerste professionele pet-beurzen na het 
coronatijdperk. 

Het aanbod in de aquaristieke sector was duidelijk beneden 
de verwachtingen. De meeste fabrikanten uit onze sector 
waren afwezig. Deelnemen als standhouder en inplannen 
in coronatijden blijkt risicovol te zijn. Benieuwd wat de 
Vivariumbeurs eind van de maand zal opleveren.
-----------------------------------------------------------------------------



HAAIEN-ECHO’S    december 2021 - Aflevering 76
Het Z-bestuur schrijft een column over het dagelijkse leven bij de Zilverhaai. 
Zij rekenen hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. Mocht u voor 
deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan een bestuurslid, bel of 
mail naar zilverhaai@gmail.com. Bij twijfel.. altijd doen. HE.Redactie.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
4D-vergadering 28/10/21
Een 4D-vergadering, dat was lang geleden...
Van februari 2020 als we ons niet vergissen!
En nu in een noodlocatie; het Brigidahuis en 
op een donderdag !?. 
Klaarblijkelijk was 4D na de coronaperiode 
bij een aantal Z-liefhebbers uit het geheugen 
gewist want de opkomst was opvallend 
bedroevend. Slechts 18 aanwezigen! 
Ook bestuurslid Kenny M. moest wegens 
een zware bronchitis forfait geven maar 
intussen is hij gelukkig terug hersteld.

Bij aanvang werden de dappere aanwezigen  
door Conny & Sonia verwelkomt met een 
heerlijk bord haloweensoep. 
Ik, Theo R. (als verantwoordelijke van het 
Feestcomité) zou Conny D. en Sonia C. 
even willen bedanken, zij zorgen op eigen 
iniatief op de vergaderingen regelmatig voor 
allerhande versnaperingen. 

Voorzitter Filip M. opende de 4D-vergadering met 
de bekende Z-trailer. https://youtu.be/8Uc5ZY5P6Tk
en een terugblik naar een film van de huiskeuring van 
5 jaar geleden. Hierbij aansluitend volgde een nieuwe 
selectie van spraakmakende video’s: 
*nr 33: Een presenatie van 50 bekende en minder bekende 
aquariumvissen. 
*nr 34: Verrassende bodypainting van kunstenaar 
Johannes Stotter (als vissen, kikkers, kameleon...)
*nr 35: Een video met de merkwaardige eetgewoontes van 
lepelsteuren 
*nr 36: Bezoek aan een grote Chinese garnalenkwekerij 
met Shrimp King Chris Lukhaup als gids.

was, ontbrak de hobby- en vriendensfeer  
niet, integendeel !
Verdere geprojecteerde onderwerpen die 
nog aan bod kwamen: Filters - Verwarming 
- Aquariuminrichting - Nostalgie museum - 
Keuringen ...
Onze voorzitter en technisch operator bij 
uitstek, bezit nog een massa aan digitaal 
materiaal waarmee hij nog uren, nee zelfs 
dagen kan vullen. Maar dat zal dan voor een 
volgende keer zijn.
----------------------------------------------------------
Nog wat randnieuws: Onze prijslijsten van 
de consumpties tijdens vergaderingen 
moeten dringend aangepast worden want 
naar het schijnt bedient Theo R. sommige 
consumpties zelfs met verlies. Het Z-bestuur 
heeft echter beslist om te wachten met  
prijsaanpassingen door te voeren tot men de 

inkoopprijzen van de nieuwe COR kent. 
--------------------------------------------------------------

De gratis tombola van de novembervergadering 
was weelderig en royaal. Bijna alle leden gingen naar huis 
met één of meerdere zakjes aquariumplanten. 
Germain Leys, de gastspreker van deze avond bezorgde 
bovendien elke aanwezige nog een kleurrijke sera 
jaarkalender.2022.

*nr 37: Show van een stoere Flowerhorn; de ultieme 
“huisdiervis” vanwege het extreem interactieve karakter.

Na dit leuke kijkgedoe bracht Rudy W. de tombola lotjes en 
werden door Theo L. de prijzen van de rijkelijk overladen 
1€-tombola toegelicht met bijzondere aandacht voor het 
gevarieerde Bassleer Biofish F ood.
Ondanks dat de opkomst voor deze avond teleurstellend 

-----------------------------------------------------------------------------
Vivariumkeuring 2022
Volgend jaar, 2022, is het hoog tijd om onze hobby weer 
te laten schitteren. De BBAT keurmeesters gaan  in de 
zomermaanden weer op pad om vivaria deskundig te 
beoordelen. Het zal niet voor iedereen even gemakkelijk 
zijn om na zo’n lange tijd de draad weer op te nemen. Toch 
hebben we goede hoop dat ook deze nationale keuring 
weer een succes mag worden. 
Hopelijk, zullen we daarna in november 2022 terug kunnen 
genieten van de Nacht Van De Aquariaan (NVDA). Hier 
zal de BBAT weer mooie prijzen kunnen uitdelen aan de 
deelnemers. De eerste drie winnaars in hun categorie 
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zullen extra kunnen schitteren in Aquariumwereld en 
een korte beschrijving van hun vivarium. Meedoen is de 
boodschap, deelnemen is belangrijk en leerzaam.
----------------------------------------------------------------------------
Na twee afgelaste beurten hopen we dat volgend jaar de 
30ste LimBeurs eindelijk kan doorgaan.  Een vernieuwde 
website staat online en hier is al gereserveerd voor een 
Zilverhaai groepstand. 

-----------------------------------------------------------------------------
Met het plotse overlijden van Werner Dossler uit Zutendaal 
(23 jun 1953 - 22 nov 2021) verliest BBAT een actief 
en gedreven bestuurslid. Zijn BBAT loopbaan begon 
Werner in 1987. Als vrij snel nam hij de dienst Publiciteit 
Aquariumwereld op zich: een dienst die hij tot op heden 
steeds met veel passie en inzet heeft gedragen.
Sinds jaren was hij ook de vice-voorzitter van BBAT, een 
taak waar hij zeer fier op was. Eén van de stokpaardjes 
van Werner was de samenwerking van de verschillende 

 Werner Dossler: 23 jun 1953 - 22 nov 2021

aquariumbonden op Europees vlak. Hij zetelde dus ook 
met volle overtuiging in de EATA, de Europese Aquarium- 
en Terrarium Associatie.Men zal hem missen.


